
Innspill til Indre Fosen kommune angående skolestruktur 
 
Som innbygger i Vanvikan støtter vi ikke forslag om flytting av nåværende barnetrinn 
(1-7 klasse) til Stadsbygd eller Rissa. Vi støtter delvis forslag om å flytte 
ungdomsskoletrinn (8-10 klasse) til Rissa.  
 
Vi mener det er viktig at saken behandles i et større perspektiv. Vi stiller spørsmål om 
KS-konsulent har medregnet ringvirkninger av planlagte videregående skole i Vanvikan 
i sin utredning. 
 
Begrunnelse:  
 
Arbeidssted i Trondheim 

• Vanvikan har mange innbyggere med barn i skolealder og hvor begge foreldre 
har sitt arbeidssted i Trondheim. Ved å flytte skolen til Stadsbygd eller Rissa vil 
dette medføre en økt belastning på barnefamiliene i Vanvikan som allerede er 
presset i forhold til å få jobbhverdagen til å gå opp.  

• Reise til Stadsbygd/Rissa vil medføre minimum 30-40 minutter ekstra reisetid 
ved henting. En stor andel pendlere fra Stadsbygd har i dag reiseruten til 
Trondheim via Vanvikan og disse vil således ikke få tilsvarende utfordring.  For 
de som reiser med ferge fra Rørvik vil det være ca 15 min ekstra reisetid. 

• Dersom det skulle oppstå en situasjon hvor barnet må hentes kan det ta flere 
timer for en forelder fra Vanvikan som jobber i byen, før hen kan være på plass 
hos barnet i Stadsbygd.  

• Det vil være behov for et bredere SFO-tilbud. 
 
Som innflyttere uten noen tilknytning til Vanvikan, var skoletilbudet for oss helt 
avgjørende for valg om bosetting her. Dersom skolen flyttes til Stadsbygd/Rissa tror vi 
at fordelene med å bo her kontra i Trondheim blir vesentlig redusert og det vil mest 
sannsynlig være aktuelt for mange, inkludert oss selv, å tenke Trondheim som bosted.  
 
Nærhet og tilhørighet til skolen 

• Nærhet og tilhørighet til skolen er viktig for barnets trygghet, trivsel og 
motivasjon. Vi tror det er til det beste for barn i barneskolen at de går på skole så 
nært hjemstedet som mulig. 

• Det vil være svært lite ønskelig å sende de minste barna (1-3 klasse) med 
skolebuss til skolen, det være seg med Vanvikan eller Stadsbygd som 
bosted/skolested.  

 
Videregående skole og uutnyttet potensiale i Vanvikan  
 

• Fylkeskommunen har vedtatt videregående skole i Vanvikan og kommunen bør 
derfor legge til rette for økt aktivitet og bosetting i Vanvikan.  Det blir av den 
grunn ekstra viktig å opprettholde et godt barneskoletilbud her.  

• I følge prognosene som KS Konsulent viser til, vil det bli en reduksjon av 
skoleelever og en økt andel eldre i kommunen mot 2035-2040. Dersom 
kommunen ønsker å påvirke denne ”skjeve” utviklingen vil det være lite 
strategisk å redusere barneskoletilbudet i Vanvikan.  



• Vanvikan har en unik beliggenhet, bare 25 min fra Trondheim og området 
Brattøra som er i full utvikling med stadig flere næringsbygg og arbeidsplasser.  
 

• Økt vekst, høye boligpriser og begrenset tilgang til tomter i Trondheim, vil 
resultere i at unge barnefamilier fra Trondheim vil kunne se på Vanvikan som et 
alternativt bosted. Det bør legges vekt på dette potensialet og vi mener at 
kommunen bør jobbe frem en konkret handlingsplan for å få gjennomført 
målrettet markedsføring for å tiltrekke potensielle tilflyttere fra byen.  

 
 

• Vanvikan har et stort potensiale til å rekruttere unge i etableringsfasen i tiden 
som kommer. Terskelen for å flytte ut av byen og til Vanvikan vil være betydelig 
mindre enn eksempelvis å flytte til Stadsbygd/Rissa.  
 

• I tillegg til et godt skoletilbud vil det da være viktig å legge til rette for billige 
tomter og nybygg av boliger samt et bedre kollektivtilbud til Trondheim.  

 
Vi har et sterkt ønske om at kommunen utreder potensialet for Vanvikan og har en 
tydelig satsing mot en positiv ”ung vekst” i kommunens befolkning i fremtiden. Vekst i 
Vanvikan vil gagne hele kommunen økonomisk. Prognoser er prognoser. Fremtiden kan 
og bør påvirkes.    
 
 
 
   


